
Vážená paní starostko,  

v souvislosti se současnými opatřeními kvůli probíhající epidemii COVID 19 Vás prosím o informaci, 

zda MČ Praha 5 maximálně využívá pro své zaměstnance možnost práce z domu a kolik (v číslech a %) 

zaměstnanců tuto možnost využívá. Děkuji za informaci.  

Adam Rut, předseda zastupitelského klubu Piráti 


